
tí-fňSí^S

^62020
Schůzi svolal/svolala

' Typ schůze
-4

j 18:00-20:00
Daniel Průša předseda výboru
3. schůze Osadního výboru Jarov

EldorádoJarov

Zapisovatel

Účastníci

Daniel Průša

Hosté
, Omluveni

|iy^^m

Daniel Průša, David Fábera, Petr Smetana, Jakub Miler, Václava
Svobodová, veřejnost

Ing. Michal Mišina, místostarosta města

Zprávy z posledního zastupitelstva města, které se konalo 19.2.2020
l. Na schůzi bylo stručně shrnuto poslední jednání zastupitelstva, byl zmíněn dopis OV, který

byl zaslán do zastupitelstva města ze dne 27. 1.2020
2. Následně bylo předáno slovo panu m Ístosta roštoví, který se k jednotlivým bodům vyjádň'1 a

také poděkovat osadnímu výboru za pomoc městu při boji s pandemií
• Místo pro kontejnery pan místostarosta se seznámil s návrhem OV ohledně přesunu

kontejnerů do obecní zahrady, který se mu líbil
• Pan místostarosta viděl zaplněné kanály a přislíbil rychlé sjednání nápravy (hned

druhý den AVE provedlo ke spokojenosti)
• Dobudování kanalizace v ulici Na Pahorku - pan místostarosta se seznámil

s návrhem, že by si to zúčastnění rádi zbudovali vlastním nákladem

• Požadavek na vyasfaltování příjezdu na hřbitov - pan mfstostarosta o problému již
věděl drive, slíbil, že umožní-li to přebytky v rozpočtu koncem roku, mohlo by být
provedeno

• Co se týká přechodu pro chodce přes Cajthamlovu ulici, sdělil že stejný požadavek
má i Charita Beroun a že bylo již zadáno novému vedoucímu odboru dopravy
k nalezení řešení

• Vyasfaltování prašných povrchů, v úl. U Rybníka je závislé na opravě hráze rybníka.
Byl seznámen s problémem pravděpodobně nenapojené nějaké větve kanalizace do
hlavní stoky, ale do výpusti z rybníka a tak přislíbil průzkum kamerou

3. Dále proběhla informace o plánované výstavbě na poli nad Jarovem. Na výrazné změny je
pozdě, námitky měly být vzneseny při tvorbě územního plánu, nicméně dotčení účastníci
stavebního řízení mohou v připomínkovém řízení ještě mít nějaké doplňkové požadavky
(napr opěrné zdi, protihlukové ploty,...

4. Pan místostarosta byl také dotazován na pozemek v sousedství domu Hlavní 53. Sdělil, že
pozemek je na prodej za odhadní cenu jako stavební, ale vzhledem k dispozici, že se moc na
stavbu RD nehodí a tak bylo z pléna navrženo využití například jako dětské hřiště

5. Panu místostarostovi byl ukázán také jasan, který jeví známky nemoci, má některé větve
suché a tak je třeba udělat dendrologický průzkum

6. Dále byl zmíněn nově vysazený kaštan v aleji nad rybníkem, že uschl
7. Byl také zmíněn pomník padlým u kapličky, že by bylo vhodné, nechat ho opravit

Sepsal Daniel Průša Podpis

Ověňl Václava Svobodová Podpis


